

5D4N

河内 / 沙坝 + 番西邦峰

HANOI / SAPA + MT.FANSIPAN

Tour Code: VHY-13CY

Golden
Destinations



Vietnam
越南



Sapa Muong Hoa Monorail
沙坝芒花站火车站



Moana Sapa
莫阿纳沙坝



Rong May Glass Bridge
荣美玻璃桥



Mt. Fansipan
番西邦峰缆车

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Ban Mong Alpine Coaster
班蒙高山过山车



Vietnamese Pho
越南河粉



Temple of Literature
文庙



SCHEDULE

D1

KUALA LUMPUR ✈️ HANOI

(MOB/L-Pho/D)

- ☑ Temple of Literature
- ☑ 36 Ancient Street
- ☑ Lotte Mall

D2

HANOI 🚗 SAPA

(B/L/D)

- ☑ Cat Cat Village
- ☑ Cat Cat Waterfall
- ☑ Notre Dame Cathedral
- ☑ Sapa Night Market

D3

SAPA 🚗 MT.FANSIPAN 🚗 SAPA

(B/L/D)

- ☑ Muong Hoa Train
(One way to Mt. Fansipan)
- ☑ Mt Fansipan (Included Round Trip
Cable Car & One Way Tram To The Top)
* If Mt Fansipan Cable Car Maintenance,
Will Replace By Other Attractions*
- ☑ Moana Sapa

D4

SAPA 🚗 HANOI

(B/L/D)

- ☑ Rong May Glass Bridge
- ☑ Ban Mong Alpine Coaster
- ☑ Sen Tay Ho Buffet

D5

HANOI ✈️ KUALA LUMPUR

(B/MOB)

- ☑ Free & Easy till transfer to airport

TOURIST ATTRACTIONS:

HANOI

- ◆ **Temple of Literature** - Is the first university complex in Vietnam. Not only is it a cultural and historical relic, it is also where many students come to pray for luck in their upcoming exams and studies.
- ◆ **36 Ancient Street** - Cultural significant destination in the center of Vietnam's capital city. The phrase "Hanoi 36 pho phuong" is engraved in the hearts and minds of most Vietnamese people and many tourists worldwide for its traditional architecture and diverse cultural experience.

SAPA

- ◆ **Mount Fansipan** - Is the highest mountain in Vietnam and Indochina peninsula, located in the Hoang Lien Son mountain range.
- ◆ **Cat Cat Village** - Is a Balck H'mong small mountain village. People live in Cat Cat village do rice cultivation in terraces and the traditional crafts. The road leading to Cat Cat Village is an easy, interesting route for trekking and the hike through mountains will offer tourists the wonderful picture of terraces, water fall, or even water buffaloes grazing leisurely.
- ◆ **Rong May Glass Bridge** - Is located at the Heaven Gate on the top of the beautiful O Quy Ho pass with a height of more than 2200m above sea level, about 16km from Sapa town and 7km from Fansipan cable car to the west. This is an integrated tourist complex.
- ◆ **Moana Sapa** - Has a total area of about 10,000 square meters. Here visitors not only admire the majestic beauty of Hoang Lien Son mountain range and Fansipan mountain peak, but Moana Sapa will take you from these interesting things to other unexpected experiences.
- ◆ **Ban Mong Alpine Coaster** - Is the first, longest, and most modern mountain slide in Sapa, boasting a total length of 1,095m, 825m downhill slide and 250m uphill slide.



✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Sapa Salmon Fish Hotpot + BBQ
- ★ Vietnamese Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Hanoi : Le Jardin Hanoi Hotel or Similar x 2 Nights
- ✓ Sapa : Pistachio Hotel or Similar x 2 Nights

Optional Tours : 1. Hanoi 36 Ancient Street Trishaw / Buggy Car (inclusive Tipping) [RM 50 / pax]
2. Vietnamese Hot Stone Massage 90 Mins : [RM 120 / pax] 3. Hanoi Train Street (Include 1 Drink) [RM 50 / pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Cat Cat Village
猫猫村



36 Ancient Street
36古街



Mt. Fansipan
番西邦峰缆车



精简行程

第一天 吉隆坡 ✈️ 河内 (机上用餐/午-河粉/晚)

- ☑ 文庙
- ☑ 36 古街
- ☑ Lotte购物商场

第二天 河内 🚗 沙坝 (早/午/晚)

- ☑ 猫猫村
- ☑ 猫猫瀑布
- ☑ 古石教堂
- ☑ 沙坝夜市

第三天 沙坝 🚗 番西邦峰 🚗 沙坝 (早/午/晚)

- ☑ 芒花站火车站上番西邦峰缆车站 (单程)
- ☑ 番西邦峰
 - * 含双程缆车 + 单程登顶小火车
 - * 若缆车维修, 将由其他景点替代
- ☑ 莫阿纳沙坝 (拍照)

第四天 沙坝 🚗 河内 (早/午/晚)

- ☑ 荣美玻璃桥
- ☑ 班蒙高山过山车

第五天 河内 ✈️ 吉隆坡 (早/机上用餐)

- ☑ 自由活动至送往机场

观光景点:

河内

- ◆ **文庙** - 是越南第一座综合性大学。它不仅是一种文化和历史遗迹, 也是许多学生在即将到来的考试和学习中祈求好运的地方。
- ◆ **36古街** - 越南首都中心的重要文化目的地。“河内36 pho phuong”这句话因其传统建筑和多元文化体验而被大多数越南人和世界各地的许多游客铭记在心。

沙坝

- ◆ **番西邦峰** - 是越南内黄连山脉的主峰, 位于老街省境内, 西北距著名旅游胜地沙坝市社9公里, 海拔3,143公尺, 是法属印度支那 (越南, 寮国与柬埔寨) 最高峰。
- ◆ **猫猫村** - 是一个黑苗族 (H'MONG) 的山区小村落, 沿途是片片梯田, 风光很佳。徒步过程中观赏越南乡村和耕作的黄牛绝佳机会, 哪里的景色真是美翻了。还有瀑布, 各种少数民族的居所, 奇怪的石刻。
- ◆ **荣美玻璃桥** - 位于风景秀丽、地势独特、森林翠绿的迷人沙坝小镇。是一座雄伟的桥梁, 坐落在海拔2000多米的高度, 为游客提供了欣赏周围群山和壮丽景色的景点。
- ◆ **莫阿纳沙坝** - 总面积约10000平方米。在这里, 游客不仅可以欣赏黄连山脉和番西邦山峰的壮丽美景, 而且莫阿纳沙坝将让您有意想不到的体验。
- ◆ **班蒙高山过山车** - 是沙坝第一个、最长、最现代化的山滑道, 全长1095米, 下坡825米, 上坡250米。不到的体验。



✓ 4 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐

风味餐:

- ★ 沙坝三文鱼火锅 + BBQ烧烤
- ★ 越式料理



入住酒店或同级酒店 (4 晚)

- ✓ 河内 - 乐贾丹酒店或同级 x 2 晚
- ✓ 沙坝 - 开心果酒店或同级 x 2 晚

自费项目: 1. 河内36古街三轮车/电瓶车 (含小费) 【RM 50 /人】
2. 越式热石古法按摩90分钟 【RM 120 /人】 3. 河内火车街 (含一杯饮料) 【RM 50 /人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 河内 HANOI ·



货币 Currency 	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
货币兑换率 Exchange Rate 	1000 VND = MYR 0.18 1000越南盾 = 马币0.18 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Vietnam : +84 越南 : +84
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type C / 类型 - 2 round pin / 两个圆脚插头
时差 Time Difference 	Vietnam - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	☐ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 737-800		

Departure Date:

出发日期:

Tour Fare:

团费:

Tipping:

小费:

Visa:

签证:

Flight:

航班行程:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL:

总数:

GD Partner:



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
 (230643-X) KPK/LN:2441